
From: "Judyta Szlendak" <judytaszlendak@wp.pl>
To: "piotr dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr>

Date: 2013-12-20 19:48:55
Subject: Re: mam pendrive :)

Postaram sie załatwić tego Pana do oceny kolekcji. Co do świat to jak zawsze nie obchodzimy bo jak 
wiadomo z rodzina najlepiej na zdjęciach ;) Odwiedzamy tylko moja mamę i siostrę Narazie nie 
wiemy co robimy bo zawsze podejmujemy decyzje dzien przed :) sylwestra najpewniej będziemy 
spędzać w pracowni prowadząc rozmowy o kosmosie :) Pewnie odwiedzą nas nasi znajomi bo nas 
ciezko wyrwać bo lubimy ciszę i spokój ;) 
Ps. Szymon coraz częściej wspomina o pierścionku. Juz umieram z niecierpliwości!!!! No ale cóż- 7 
lat wytrzymałam, a jak to mówią dobrej pary to i małżeństwo nie zepsuje :)  
A czy Państwo będziecie w Warszawie na święta?  

ściskam 

Judyta 

Wysłane z iPhone'a 

Dnia 19 gru 2013 o godz. 22:27 "piotr dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr> napisał(a): 

> Droga Pani, 
>  
> Proponuje Tadeusza Nyczka. On jest fanem Mistrza. Wprawdzie mnie nie nosi w sercu, ale o 
Beksie bedzie z pewnosci pochlebnie sie wyrazal. Kim jest pan Deptula? Obysmy nie nadziali sie na 
rafe... 
>  
> Ciesze sie ze Pani dziala. I wierze ze cos z tego wyjdzie. 
>  
> Pozdrawiamy Was oboje serdecznie i zyczymy fajnych Swiat. Czy wyjezdzacie na Gwiazdke? 
Gdzie bedziecie sie bawic na Sylwestra? 
>  
> Piotr I Anna Dmochowscy 
>  
> -----Message d'origine----- 
> De : Judyta Szlendak [mailto:judytaszlendak@wp.pl]  
> Envoyé : jeudi 19 décembre 2013 14:04 
> À : p.dmochowski 
> Objet : mam pendrive :) 
>  
>  
>  
>  
> Szanowny Panie 
>  
> Otrzymałam pendrive ze zdjęciami i jestem po rozmowie z Panią Zbińkowską. Widzę się z nią jutro 
i przekazuje pliki ze zdjęciami. Proszę mi powiedzieć czy chciałby Pan móc wskazać krytyków którzy 
mieliby ocenic wartość kolekcji? Wiem że Pan Deptuła wyraził wstępną chęć bo w środowisku 
grzmi... Powiem Panu że Pani Zbińkowska troche się pokłóciła z tym Muzeum Historycznym o tego 
Beksińskiego i dlatego zaczynamy działać z Biurem Kultury bo Pan dyrektor jest zainteresowany. 
Pani Zbińkowska pochwala pomysł wystawy w Sejmie i wciąż czekamy na spotkanie z marszałkinią 
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Ewą Kopacz. Ponad to razem z Piotrkiem Jędrzejowskim z mazowieckiej prywatnie i niezaleznie od 
dzialan moich ze Zbińkowską szykujemy list intencyjny do Ministra Kultury o poparcie projektu 
Muzeum Beksińskiego. Oczywiscie jak bede miała projekt to Panu pokazę do zaakceptowania. Pod 
tym listem chcemy zebrac podpisy roznych srodowisk artystycznych i zgrać to z wystawą sejmową :) 
Trochę to ciezkie do wykonania dla mnie samej szybko wiec pewnie 2-3 miesiace bedzie ustalania 
spotkan z waznymi ludzmi w tym kraju.  
>  
> Mam nadzieję że u Państwa wszystko dobrze ! 
> Pozdrawiamy serdecznie i ściskamy 
> Judyta i Szymon  
>  
>  
>  
> 
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